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Vragen van de leden Jan de Vries en Meijer (CDA) aan de minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschappen over het heenzenden van leerlingen in Bergen op Zoom (Ingezonden 4 
november  2002) 
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Ja. 
 
2 
 
Ik deel de mening dat het wenselijk is dat onderwijs kan worden geboden in brandveilige 
schoolgebouwen.  
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Het brandveilig gebruik maken van gebouwen is de verantwoordelijkheid van de 
eigenaren of beheerders. De gemeente is verantwoordelijk voor de regelgeving en de 
naleving daarvan.  
Uiteraard is het aan de eigenaren en beheerders (ook al is de vergunning er nog niet) om 
aan de voorwaarden van de vergunning te voldoen. 
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Mede naar aanleiding van de gebeurtenissen in Volendam en Enschede loopt er een 
interdepartementaal onderzoek naar de mogelijke knelpunten in de uitvoering, controle 
en handhaving van veiligheidsregelgeving. De rapportage daarover zal binnenkort naar de 
kamer gaan.  
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Op 4 november is er een overleg geweest tussen de gemeente Bergen op Zoom en de 
school. In gemeenschappelijk overleg is een plan van aanpak opgesteld om het probleem 
op te lossen. Vanaf 4 november worden er geen leerlingen meer naar huis gestuurd. 
 
 
Zoetermeer, 20 november 2002 
 
De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen, 
 
 
 
 
 
(Maria J.A. van der Hoeven) 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 


